

TETRIS

ENGLISH

THE GAME

You have to stack blocks falling from the top of the screen to form lines which then disappear. The more you make lines at the same time, more points you score. When the screen is full, the game is over. TETRIS offers a few surprises that you will have to discover. Have a good time!

HOW TO PLAY

The player using joystick manipulates the lever and the action button to play and move in the menus of the right area. The player using the keyboard press Q, A, O, P keys and spacebar in the left area.

In the menu, use the up / down directions to move from one option to another, the left/right directions to change the values of the options and the action button to select a game mode:

- Training	Training game (1 or 2 players)
- Normal play	Normal game (1 or 2 players)
- Dual Play	Double screen game (2 players only)
- Control speed	Lateral displacement speed
- Rotate speed	Block rotation speed
- Quit game	Quit the game and reset

You can change the speed of movements and rotation of the blocks. "1" corresponds to the highest speed, "9" corresponds to the slowest.

In "Training" mode, you have to survive as long as possible to make the highest score. When the number of lines required is made, the speed increases and a new target goal is displayed. In "Normal Play", the game area of the player is cleared and new obstacles appear by changing level. "Dual Play" mode is identical except that the two game boards display exactly the same blocks. Are you smarter than your opponent?

FRANÇAIS

LE JEU

Vous devez empiler des blocs de formes différentes tombant du haut du tableau de jeu afin de former des lignes qui disparaissent alors. Plus vous formez de lignes en même temps, plus vous marquez de points. Lorsque l'écran est plein, la partie est terminée. TETRIS vous réserve quelques surprises qu'il vous appartient de découvrir. Amusez-vous bien !

COMMENT JOUER

Le joueur utilisant une manette manipule le levier et le bouton d'action pour jouer et se déplacer dans les menus de la zone de droite. Le joueur qui utilise le clavier presse les touches Q, A, O, P et la barre d'espacement dans la zone de gauche.

Dans le menu, utilisez les directions haut/bas pour passer d'une option à une autre, les directions gauche/droite pour modifier les valeurs des options et la touche d'action pour choisir un mode de jeu :

- Training	Mode entraînement (1 à 2 joueurs)
- Normal play	Partie normale (1 à 2 joueurs)
- Dual Play	Partie en écran double (2 joueurs uniquement)
- Control speed	Vitesse de déplacement latéral
- Rotate speed	Vitesse de rotation des blocs
- Quit game	Quitter le jeu

Vous pouvez modifier la vitesse de déplacement et de rotation des blocs. "1" correspond à la vitesse la plus rapide, "9" correspond à la plus lente.

En mode "Training", vous devez survivre le plus longtemps possible pour afficher le meilleur score. Lorsque le nombre de lignes demandé est effectué, la vitesse accélère et un nouvel objectif est affiché. En mode "Normal Play", le tableau du joueur est vidé et des obstacles différents apparaissent en changeant de niveau. Le mode "Dual Play" est identique à ceci près que les deux tableaux de jeu enchaînent exactement les mêmes pièces. Serez-vous plus malin que votre adversaire ?